
 

1 
 

Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ČERVEN 2024  

 
 

 

 
Termín jednání: ÚTERÝ 4. 6. 2024 
 
Místo jednání:         Retro Cafe Jihlava  

Znojemská 58  
 
 
 
Začátek jednání:                  17:00 
  
Konec jednání:                    21:30 
 
Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký

  
Omluven: Kamil Vraspír 
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 

 
 
 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání              Pazderník  
2) Jmenování ověřovatele zápisu                       Pazderník  
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů     Pazderník  
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2024      Matyáš, Dufková  
5) Vyhodnocení a příprava RPRR, DPRR, návrhy od předsedů komisí  Matyáš, Dufková  

6) Informace o CE VH a setkání hejtmanů      Matyáš  
7) Informace o přípravách ODM       Matyáš  
8) LK – schválení přesunů v soutěžích na sezonu 2024/2025   Dufková  
9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Dolejš, Pazderník  
10) Ostatní  
- Chotěboř – branky 120x90  
- Hala Chotěboř  

- Nové oddíly v Regionu  
- Termíny jednání RVV  
11) Dořešení situace – Štíři vs Lucie Predajňová     Dolejš 
12) Rezignace na post člena VV       Tlustý 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání. V rámci schvalování programu došlo k jeho doplnění. 
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Jiřího Tlustého ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Jiří Matyáš podrobně prošel Zápis z květnového jednání RVV a proběhla kontrola plnění zadaných úkolů. 
Všechny zadané úkoly byly splněny. 
               

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 2024 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1-5/2024.  

Nad jednotlivými částkami rozpočtu byla vedena diskuse 

 

Úkol 06/2024 01: Prověřit částku 9857,-- z rozpočtové položky 518/5 - akademie automatizace Power Automate  

     Termín:  17. 6. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

5) VYHODNOCENÍ A PŘÍPRAVA RPRR A DPRR 

V rámci bodu podali hejtmané Lukáš Dolejš a Michal Pazderník informace z proběhlého jednání hejtmanů s CE 
VV.v Brně. 

Jiří Matyáš podrobně seznámil přítomné se zpracovaným materiálem „Zralostní model florbalového regionu 
23/24“ a nad jednotlivými body vedli přítomní živou diskusi, ve které se hovořilo hlavně o mediální síle regionu, 
FB, IG a externích mediích např. krajské či celostátní medializace. V Jihočeské televizi by měl být v rámci 
olympijského představování sportů představen oddíl s dívčí strukturou – SK Meťák ČB. 

Dále členové VV hovořili o financování regionu z krajů a o přípravě ekonomických seminářů, kdy budeme 
domlouvat vypsání těchto seminářů do termínu setkání oddílů atd.  

 

Úkol 06/2024 02: Komentovat a připravovat (upravovat) DPRR a RPRR  

     Termín: 17. 6. 2024  

     Zodpovídá: členové VV 

 

V rámci bodu se široce hovořilo o PP2 a PP2 A a  o přípravách projektových listů na tyto akce. 

Náborové turnaje budou probíhat v Katovicích, Přibyslavi, Netolicích. Dále budeme řešit tyto turnaje v Humpolci, 
Velkém Meziříčí či Prachaticích. 

 

V Chotěboři proběhne turnaj neregistrovaných hráčů 16. 6. 2024. 

 

6) INFORMACE Z VH A Z JEDNÁNÍ HEJTMANŮ 

V rámci bodu pokračovali Lukáš Dolejš a Michal Pazderník s představením informací z proběhlého jednání 
hejtmanů s CE VV. Hovořili o chystaném novém zákonu o sportu, o problémech v dotačním programu Můj klub, 
kdy dochází k duplicitě hráčů.  

 

Krátce pohovořili o Finančním plánu ČF, o přihláškách do soutěží a 1. lize dorostenců a o programu PP3.  

Mezi přítomnými proběhla diskuse ohledně proběhlé CE VH, kde byli 4 z 5ti členů RVV přítomni. 
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15. 8. 2024 se v Pardubicích uskuteční setkání rozvoje regionů a hejtmané spolu se sekretáři budou představovat 
a obhajovat DPRR a RPRR. 

 

7) INFORMACE O PŘÍPRAVÁCH ODM 

Jiří Matyáš podrobně informoval o finišujících přípravách ODM v Jihočeském kraji. Hovořil o zajištění SH, 
stravování  a rozhodčích na turnaje florbalu. Aktuálně největší komplikací je domluva nad streamingem akce a 
produkčním odbavení na Budvar aréně. 

 

Dále se diskutovalo o garantech jednotlivých SH: 

Budvar aréna – Petra Dufková a Kamil Vraspír 

SH Chýnov – František Zajíc (Pacovští Honzíci) 

SH Soběslav – Jan Dušek 

 

8) LK – SCHVÁLENÍ PŘESUNŮ V SOUTĚŽÍCH NA SEZONU 2024/2025 

Petra Dufková předložila VV připravený podrobný písemný materiál s připravenými přesuny družstev mezi 
jednotlivými soutěžemi. Nad tímto materiálem přítomní vedli dlouhou diskusi o povolení těchto změn a také 
o hratelnosti jednotlivých soutěží.  

 

V rámci diskuse se přišlo na chybu sekretariátu, který nevypsal soutěž 3+1 mladších žáků v Jižních Čechách 
(nebyl připraven Předpis soutěže) , ale ve fisu tato soutěž vypsána byla (bez vloženého Předpisu), tudíž došlo 
k tomu, že se 3 družstva do této soutěže přihlásila.  

 

Úkol 06/2024 04: Vypracovat Předpis soutěže Jihočeského přeboru mladších žáků 

     Termín: 5. 6. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Tlustý 

 

Úkol 06/2024 05: Vložit Předpis soutěže Jihočeského přeboru mladších žáků do FISu a na web   
     Termín: 5. 6. 2024 

     Zodpovídá: Dufková a Matyáš 

 

Úkol 06/2024 06: Oslovit všechny oddíly v Jižních Čechách a nabídnout jim možnost dopřihlášení se do této 
soutěže. 

     Termín: 5. 6. 2024 

     Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Dále se dlouze hovořilo o dívčích soutěžích a o celkovém počtu přihlášených družstev do jednotlivých soutěží, 
kdy v našem regionu došlo k citelnému úbytku přihlášených družstev. Jedná se v převážné většině o družstva 
soutěže 3+1,  u kterých dochází během září a října k dohlašování. 

 

Dívčí soutěže budeme hrát i v malém počtu přihlášených.  

 

Úkol 06/2024 07: Upravit Předpis soutěže starších žáků, tak aby odpovídal předpisu Požadavky na trenérské 
vedení družstev v jednotlivých soutěžích. Zajistit vložení opraveného předpisu do FISu a na web. 

 

     Termín: 5. 6. 2024 

     Zodpovídá: Petra Dufková 

 

VV vzal na vědomí přesuny družstev v soutěžích na sezonu 2024/2025 
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9) KCTM Vysočina a Jižní Čechy 

Jiří Matyáš a Petra Dufková hovořili o připravených soustředěních krajských reprezentací, které budou probíhat 
v Soběslavi  a v Bystřici nad Pernštejnem. 

Jihočeská reprezentace kluků – Soběslav – 7.–9. 6. 2024 

Jihočeská reprezentace dívek – Soběslav – 7.–9. 6. 2024 

Reprezentace Vysočiny kluků -  Soběslav – 14.–16. 6. 2024 

Reprezentace Vysočiny dívek -  Bystřice n. P. – 14.–16. 6. 2024 

 

Dále se hovořilo o uskutečněných přípravných trénincích a přátelských utkání. 

 

Jiří Matyáš informoval o krajských jihočeských dotacích, schválení Radou JČK 6. 6. 2024.  Petra Dufková hovořila 
o problému s financemi na Vysočině, kdy KCTM ví jíž 2 měsíce, že má přidělené dotace, ale bohužel nemá tyto 
peníze na účtu. Teprve v den jednání přišla k podpisu smlouva na tyto finance. 

 

10) OSTATNÍ 
a) Chotěboř – branky 120x90  

Po rychlé diskusi členové VV došli k názoru, že nově vzniklému oddílu v Chotěboři nakoupíme 2 branky 120x90  
 

Úkol 06/2024 08: Zajistit branky 120x90 pro oddíl TJ CHS Chotěboř 

     Termín: 20. 8. 2024 

     Zodpovídá: Michal Pazderník 
 

b) Hala Chotěboř  
K zaměření SH v Chotěboři dojde před zahájením sezony 
 

Úkol 06/2024 09: Zaměřit SH v Chotěboři 

     Termín: 20. 8. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 
 

c) Nové oddíly v Regionu  
TJ CHS Chotěboř 
FBK Rančířov 
Florbal Šindlovy Dvory 

 
d) Termíny jednání RVV  

  

20. 8. 2024  17:00   Písek 

10. 9. 2024  16:00   Jihlava 

08. 10. 2024  16:00   Veselí nad Lužnicí 

05. 11. 2024  16:00   Jihlava 

03. 12. 2024  16:00   Veselí nad Lužnicí 

 

11) DOŘEŠENÍ PŘÍPADU ŠTÍŘI VS. VV 

Lukáš Dolejš požádal VV o dořešení případu v soutěži starších žáků.  O této situaci se znovu mezi členy VV 
dlouze diskutovalo a VV vyslovil závěr, že ve všech bodech respektuje rozhodnutí ORK a nepřistoupí k podání 
podnětu k DK. VV odsuzuje chování zúčastněného oddílu v této kauze. 
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12) REZIGNACE NA POST ČLENA VV 

Jiří Tlustý zaslal VV svoji abdikaci na post člena VV z důvodů pracovního vytížení. Se členy VV se dohodl na 
pomoci při zajištění nové sezony a přislíbil i další možnou svoji spolupráci. 

 

Michal Pazderník spolu se sekretáři a ostatními členy VV poděkoval Jiřímu Tlustému za jeho práci pro Český 
florbal. 

 

 
Jednání ukončeno v 21:15. Další jednání proběhne 20. 8.  2024 v Písku. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Jiří Tlustý, jmenovaný ověřovatel 


